
 Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  

20/09/2018 Vilvo(o)rde 
  

Présents/Aanwezig : 
Volley Belgium : Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser,  
Volley Vlaanderen : Jean-Paul De Buysscher, Johan Van Riet, Luc Declercq 
Federation Volley Wallonie-Bruxelles : Daniel Van Daele 
Commissies : Johan Somers ( NOC-CNR), Arturo Di Giacomo ( NSC-CNA), Toon Sorgeloos (parket), Marc 
Spaenjers (EM-liga), Claude Holvoet ( Liga A Dames) 

 
Verontschuldigd / Excusés :  
Thierry Freyne, Willy Bruninx, Olivier Dulon, Anne-Marie Habets 
 

Commissies         Commissions 
 

1. ARBITRAGE (A. Di Giacomo) 
 

1. Supervisor in geval van internationale wedstrijden in 
België 

 
a. De supervisor is een weerspiegeling van Volley 

Belgium. Arturo stelt een gedragscode op voor onder 
meer de te respecteren dresscode en de 
verschillende taken  

b. Referee Delegate: Arturo stelt de takenlijst van het 
RD op 

c. Een ad-hoc CA wordt georganiseerd door Volley 
België om onder meer de financiële aspecten te 
regelen, waaronder de dagvergoedingen van 
supervisors, scheidsrechters, lijnrechters, videorefs, 
verantwoordelijken voor benoemingen en 
financieringen, evenals de fiscaliteit en het Ethias-
contract. Het is belangrijk dat beide vleugels op 
dezelfde manier werken. 

d. In de tussentijd stemt het bestuur ermee in 
supervisors een dagvergoeding van 50€ te betalen. 

 
2. Video Challenge 
 

a. De nieuwe regels voor de video challenge zijn 
slechts de dag vóór de RvB naar de Liga 
verzonden en zijn dus nog niet geanalyseerd. 

b. De EML biedt in totaal 35 wedstrijden met de VC, 
waarvan de eerste zijn: 
• 13/10 Gent - Maaseik (Live wedstrijd op tv) 
• 13/10 Roeselare - Amigos 
• 17/10 Roeselare – Gent 
 

d. De CA stelt de vergoeding voor videorefs in op 50 € 
e. Aangezien wedstrijden met VC bovenop de 

videoref ook nog eens 2-lijnrechters meer 
vereisen dan andere matchen, stijgen de kosten 
voor zowel de clubs als het compensatiefonds. 
Zie punt 1c. 

f. De videoref bevindt zich achter de scoretafel, 
zoals bij de CEV 

g. Het gebruik van de VC vereist dat een groot 
scherm in de hall om de beelden te tonen 

h. De hoofdtelefoon van de scheidsrechters wordt 

1. ARBITRAGE (A. Di Giacomo) 
 

1. Superviseur en cas de matchs internationaux 
en Belgique 

 
a. Le superviseur est le reflet du Volley Belgium.  

Arturo rédigera un code de conduite qui 
stipulera entre autre le code vestimentaire à 
respecter et les différentes tâches. 

b. Referee Delegate : Arturo rédigera la liste des 
tâches du RD 

c. Un CA ad hoc sera organisé par Volley Belgium 
pour fixer – entre autres - les aspects financiers 
dont les per diems des superviseurs, arbitres, 
juges de ligne, videorefs, les responsabilités de 
nomination et financement ainsi que la fiscalité 
et le contrat Ethias. Il importe que les deux ailes 
agissent de la même façon.  
 

d.    En attendant, le CA convient de payer les 
superviseurs un per diem de 50€.  

 

2.   Vidéo challenge 
 
a. Le nouveau règlement du vidéo challenge a 

été envoyé à la Ligue la veille du CA et n’a 
donc pas encore pu être analysé. 

b. La EML prévoit en total 35 matches avec le 
VC, dont les premiers sont : 

 13/10 Gand – Maaseik (match en direct sur 
télé) 

 13/10 Roulers - Amigos 

 17/10 Roulers - Gand 
d. Le CA fixe le per diem pour les videorefs à 50 € 
e. Puisque les matches avec VC nécessitent – 

en plus du videoref - 2 juges de lignes en 
plus que les autres matches, le coût 
augmente tant pour les clubs que pour la 
caisse de compensation. Voir point 1c. 

f. Le videoref se place derrière la table de 
marque, comme au CEV 

g. L’utilisation du VC nécessite le grand écran 
en salle pour montrer les images 

h. Les headset des arbitres seront mis à leur 



ter beschikking gesteld voor 75 €. 
De EML biedt 5 plug-insystemen per club en 5 
tablets per club 

 
3. Arturo Di Giacomo stelt de '2018-2019 CEV 
Refereeing Officials Registration' voor, die vier lijsten 
bevat: 

• CEV VB & BVB scheidsrechters afgevaardigden 
• INT VB-scheidsrechters 
• INT BVB-scheidsrechters 
• NAT BVB-scheidsrechters 

Het bestuur keurt de lijsten goed. 
 
4. De NSC ontvangt 110 verzoeken van scheidsrechters 
voor vriendschappelijke wedstrijden, toernooien en 
andere. 40% van de scheidsrechters doet dit gratis. Dit 
onderwerp zal worden besproken tijdens de ad hoc CA 
(zie punt 1c) 
 
5. Het TIE BREAK-systeem wordt momenteel weinig 
gebruikt. Johan Somers is uitgenodigd op de meeting 
van nationale scheidsrechters op 28.09 vanaf 19.30 uur 
om het systeem uit te leggen. De sessie staat open 
voor alle andere verantwoordelijken van de federatie. 
Als het TIEBREAK-systeem blokkeert, kunnen we 
terugkeren naar het gebruik van het klassieke 
wedstrijdblad. Johan Somers organiseert trainingen in 
NL en FR. 
 
6. de coachlijn verdwijnt tegen 01/06/2019. 
Overtredingen worden zolang niet gesanctioneerd. 
 
 

7. Fiscaliteit: Guy Juwet benadrukt dat de fiscale 
richtlijnen (nieuw systeem vanaf 01/01/2019) in beide 
vleugels hetzelfde zouden moeten zijn. Idem dito voor 
de verzekering van de scheidsrechters. Guy organiseert 
een ontmoeting met een paar belangrijke mensen in 
beide vleugels. 
 

 
8. Handboek wedstrijdcommissarissen : Volley Belgium 

Referee School staat in voor opmaak van het 
handboek. Een eerste versie zal gebruikt worden in 
najaar 2018, finetuning gebeurt tegen 31/12/2018 met 
mogelijks een nieuwe geupdate versie. 
 

 

disposition pour 75 €. 
La EML prévoit 5 systèmes plug-in par club 
et 5 tablets par club 
 

3.   Arturo Di Giacomo propose la ‘2018-2019 
CEV Refereeing Officials Registration’, 
contenant quatre listes: 

 CEV VB & BVB referee delegates 

 INT VB referees 

 INT BVB referees 

 NAT BVB referees 
Le CA approuve les listes. 

 
4. La CNA reçoit 110 demandes d’arbitres pour 

du match amical, tournois et autre. 40% des 
arbitres font cela gratuitement. Ce sujet sera 
discuté lors du CA ad hoc (voir point 1c) 

 
5.  Le système TIE BREAK est actuellement 

peu utilisé. Johan Somers est invité à la 
réunion des arbitres nationaux le 28.09 dès 
19.30 pour expliquer le système. La session 
est ouverte à tous les autres responsables 
de la fédération. Si le système TIEBREAK 
bloque, on peut retourner à l’usage de la 
feuille de match classique. Johan Somers 
organisera des sessions de formation en NL 
et FR  spécifique. 

 

6.  la ligne de coach disparaît d’ici 01/06/2019. 
D’ici là, les infractions ne sont pas 
sanctionnées.  
 

7. Fiscalité : Guy Juwet insiste que les lignes 
de conduite au niveau fiscalité (nouveau 
système à partir du 01/01/2019) serait le 
même dans les 2 ailes.  Idem dito pour les 
assurances des arbitres. Guy organisera 
meeting avec quelques personnes clés dans 
les deux ailes. 

 

8. Manuel pour les commissaires: la Volley 
Belgium Referee School est responsable 
pour l’élaboration du manuel. Une première 
version sera utilisée en l'automne 2018, le 
réglage fin aura lieu d'ici le 31/12/2018 avec 
éventuellement une nouvelle version mise à 
jour. 

2. Bondsparket ( Toon Sorgeloos) 
 

De RvB kiest eenparig: 
- Paul Lagae als voorzitter Raad van eerste aanleg 

 
- Luc Vanaverbeke als voorzitter beroepsraad 

 
- Olivier Rossillon als voorzitter verbrekingsraad 

2. Parquet fédéral (Toon Sorgeloos) 
 

Le conseil d'administration choisit à l'unanimité: 
- Paul Lagae en tant que président du comité 

de première instance 
- Luc Vanaverbeke en tant que président du 

comité d’appel 
- Olivier Rossillon en tant que président du 

comité de cassation 

3. BEACH  (Johan Van Riet) 
 

Johan Van Riet heeft contact met zijn Nederlandse 
evenknie met het oog op de eventuele organisatie 
van een FIVB-sterrentoernooi.  

3.  BEACH (Johan Van Riet) 
 
     Johan Van Riet est en contact avec son 

homologue néerlandais en vue de l'organisation 
éventuelle d'un tournoi ‘star’ de la FIVB. 



 
De evaluatie van het voorbije beachseizoen is 
voorzien voor de laatste week van september. 
 
Johan bekijkt ook mogelijkheid tot samenwerking 
rond arbitrage-ontwikkeling tussen NL & BE 

 
L’évaluation de la saison BEACH est prévue pour 
la dernière semaine de septembre. 
 
Johan examine également les possibilités de 
coopération entre NL & BE dans le 
développement de l'arbitrage 

4. COMPETITIE (Johan Somers) 
 

- Daar er op 31/08 geen akkoord was voor een 
competitiehervorming is een invoering hiervan 
niet meer mogelijk voor 2019-2020. Er wordt 
verder gewerkt met het oog op de invoering in 
2020-2021. Johan Somers zal een datum 
vastleggen voor een nieuwe vergadering van de 
werkgroep. Absolute deadline voor akkoord rond 
competitiehervorming is 31/12/2018. Dit geeft de 
mogelijkheid om de reglementen correct en tijdig 
aan te passen. 

- Na het akkoord in de werkgroep en de uitwerking 
binnen de werkgroep volgt nog een bespreking 
binnen de raad van bestuur VB met onder andere 
de commissies. 

4. COMPÉTITION (Johan Somers) 
 
- En l'absence d'accord sur une réforme de la 

compétition le 31/08, il n'est plus possible de 
l'introduire pour 2019-2020. D'autres travaux 
sont en cours en vue de l'introduction en 2020-
2021. Johan Somers fixera une date pour une 
nouvelle réunion du groupe de travail. La date 
butoir absolue pour un accord sur la réforme de 
la compétition est le 31/12/2018. Cela donne 
l’occasion d’appliquer les réglementations 
correctement et à temps. 

- Après l'accord au sein du groupe de travail et 
son élaboration au sein du groupe de travail, 
une nouvelle discussion aura lieu au sein du 
conseil exécutif de VB avec, entre autres, les 
comités. 

5. Liga A Dames ( Claude Holvoet) 
 

 In de laatste week van september is een 
startvergadering gepland voor een nieuwe juridische 
structuur van de Liga Dames. 
 

5. Ligue A Dames (Claude Holvoet) 
 

- Au courant de la dernière semaine de septembre, 
une réunion de lancement est prévue pour la 
nouvelle structure juridique de la League Ladies. 

6. Liga A Heren ( Marc Spaenjers) 
 
Om de overgang van ORTEC naar GENIUS vlot te 
laten verlopen zijn clubgegevens nodig die zich o.a. 
bevinden in de database van Volley Vlaanderen. Op 
vraag van EML zullen Jean-Paul & Johan bij de RvB 
van Volley Vlaanderen eerstkomende maandag nagaan 
of en hoe deze gegevens beschikbaar kunnen worden 
gesteld. Voor de gegevens van Guibertin en Waremme 
zal Daniel het FVWB aanspreken. De EU wetgeving 
rond GDPR dient te worden gerespecteerd.  

6. Ligue A Messieurs (Marc Spaenjers) 
 

Afin de faciliter la transition d'ORTEC à GENIUS, les 
détails des clubs, situés dans la base de données 
de Volley Vlaanderen, sont nécessaires. À la 
demande d'EML, Jean-Paul & Johan vérifieront lundi 
prochain avec le conseil d'administration de Volley 
Vlaanderen si et comment ces données peuvent 
être mises à disposition. Daniel s'adressera à la 
FVWB pour les données de Guibertin et Waremme. 
La législation de l'UE sur le GDPR doit être 
respectée 

 
Raad van Bestuur  

 
Conseil d’Administration 
 

0. Verslag vorige vergadering 21&28/08/2018 

Goedgekeurd mits volgende correcties : 

o Luc Declercq was verontschuldigd 
o Michel Dehut wordt voorgedragen als 

commissaris 
o Bemerkingen van Guy Juwet met 

betrekking vorig verslag werden niet 
opgenomen en dienen nog te worden 
toegevoegd. 

 

0. Rapport de la réunion précédente 21&28/08/2018 
 

  Approuvé moyennant deux corrections 
 

o Luc Declercq était excusé 
o Michel Dehut est nommé commissaire de 
compétition 
o Les notes de Guy Juwet concernant le rapport 
précédent n'étaient pas incluses et doivent 
encore être ajoutées. 



1. Financiën (C. Kriescher) 
 

a) De regel van vergoeding van vervoerskosten en 
parkeren tijdens missies in het buitenland, in 
eerste instantie ontwikkeld voor internationale 
scheidsrechters, is ook geschikt voor de andere 
verantwoordelijken. 

b) Uit historisch aan de vorige voorzitters toegekende 
vergoedingen voor communicatie, verzekering, 
computer & printerbenodigdheden worden 
volledig stopgezet per 31/12/2018. 

c) In het geval van internationale transfers wordt een 
speler beschouwd als lid van de nationale ploeg 
als hij is opgenomen in de 'lange lijst', dwz (CEV 
04-vorm of FIVB O-2A). Voor elke speler die op 
de 'lange lijst' staat maar niet op de 'short list' 
(CEV 05 of FIVB O-2), vraagt Volley Belgium 
advies aan TOPVOLLEY voordat ze de 
transactiekosten vaststelt. De uiteindelijke 
beslissing ligt bij de voorzitter & financieel 
administrateur van VB. 

1. Finances (C. Kriescher) 
 
a) La règle de remboursement de frais de 

transport & parking lors des missions à 
l’étranger, initialement élaborée pour les 
arbitres internationaux, est également de mise 
pour les autres responsables. 

b) Les frais de communication, d'assurance, 
d'ordinateur et d'imprimerie accordés 
historiquement aux présidents précédents 
seront complètement supprimés le 31/12/2018. 

c) Dans le cadre des transferts internationaux, un 
joueur est considéré membre de l’équipe 
nationale s’il est repris dans la ‘liste longue’ càd 
(CEV 04 form ou FIVB O-2A). Pour tout joueur 
qui figure sur la ‘liste longue’ mais pas sur la 
‘liste courte ‘(CEV 05 ou FIVB O-2) Volley 
Belgium demande conseil à TOPVOLLEY avant 
de fixer les frais de transfert. La décision finale 
revient au président & directeur financier de VB. 
 

2. Varia 
 

- Het nieuwe huishoudelijk reglement wordt 
volgende RvB voorgesteld. Dit HR vormt het 
sluitstuk van de hervorming der statuten. Eens 
afgerond zullen Toon en Thierry niet meer 
automatisch deelnemen aan de RvB – het parket 
is geen commissie - doch zij kunnen te allen tijde 
uitgenodigd worden. Als verantwoordelijken van 
het bondsparket dienen zij strikt neutraal te zijn.  

- Aanwezigheid van niet bestuurders op raad van 
bestuur: door de nieuwe statuten bestaat de raad 
van bestuur uit 3 vertegenwoordigers van elke 
vleugel + voorzitter & financieel beheerder Volley 
Belgium. Andere personen kunnen desgevallend 
uitgenodigd worden omwille van een specifieke 
noodzakelijke expertise bij een agendapunt. 
 

- Volmachten kunnen enkel gegeven worden tussen 
bestuurders onderling, nooit aan derden. 

- FVWB heeft, na maandenlange stilte, ‘out of the 
blue’ een factuur van 14.000 EUR gekregen voor 
fotokopies. Voorzitter legt uit dat dit te maken heeft 
met het feit dat de printer niet geconnecteerd werd 
via internet waardoor opvolging en tussentijdse 
facturatie door Canon niet mogelijk was op 
afstand.  
Daniel vraagt om het oorspronkelijk contract te 
mogen zien. Daniel neemt contact met Geert De 
Dobbeleer. 

2. Divers 
 
- Le nouveau règlement d’ordre intérieur (ROI) sera 

proposé au CA suivant. Ce ROI est la dernière 
partie de la réforme des statuts. Une fois terminée, 
Toon et Thierry ne participeront plus 
automatiquement au CA - le parquet fédéral n’est 
pas un comité - mais ils peuvent être invités à tout 
moment. En tant que responsables du parquet 
fédéral, ils doivent être strictement neutres. 

- Présence de non-administrateurs au conseil 
d'administration: les nouveaux statuts stipulent 
que le CA est composé de 3 représentants de 
chaque aile + le président et le directeur 
financier de Volley Belgium. D'autres personnes 
peuvent être invitées si nécessaire en raison 
d'une expertise spécifique nécessaire pour un 
point de l'ordre du jour. 

- Les procurations ne peuvent être données 
qu'entre administrateurs, jamais à des tiers. 

- Après des mois de silence, la FVWB a 
soudainement reçu une facture de 14 000 EUR 
pour des photocopies. Le président a expliqué 
que cela était dû au fait que l'imprimante n'était 
pas connectée via Internet, de sorte que la 
surveillance et la facturation intermédiaire par 
Canon n'étaient pas possibles à distance. 
Daniel demande à voir le contrat original. Il 
contactera Geert De Dobbeleer. 

Volgende vergadering raad van bestuur : 
 
18/10 19u00 EVC 

Prochaine réunion du CA: 
 
18/10 19.00h EVC 

 
Vertaling/traduction: S. DE KEIJSER 


